
ایران امروز

 اقدام داوطلبانه سازمان بنادر و دریانوردی 
در آزادسازی اراضی ساحلی در مازندران

مدیر کل بنادر و دریانوردی اســتان مازندران گفت: عملیات اجرایی جمع آوری 
ســنگ های بجا مانده از طرح آزادسازی اراضی ساحلی متعلق به سازمان بنادر و 

دریانوردی در کلارآباد از هفته جاری آغاز گردید.
محمد تقی انزان پور با اعلام این مطلب افزود: در راستای آزادسازی نوار ساحلی استان بر اساس حریم 
۶۰ متری دریا، سازمان بنادر و دریانوردی در سال ۱۳۹۶ ، وفق مقررات و تحت نظارت نمایندگان اداره 
کل منابع طبیعی،به صورت داوطلبانه نسبت به تخریب دیوار محوطه و آزاد سازی نوار ساحلی مجتمع 
آموزشی کلارآباد اقدام نمود و پس از عقب نشینی، نسبت به اجرای دیوار محوطه در مرز مشخص شده 
از سوی نمایندگان اداره کل منابع طبیعی، اقدامات لازم به عمل آمد.گفتنی است در پی دستور ریاست 
محترم جمهوری و بر اساس هماهنگی های به عمل آمده با اداره کل منابع طبیعی- نوشهر و دادستان 
محترم شهرستان عباس آباد، عملیات جمع آوری سنگ های دیواره حفاظت ساحلی مستقر در حد 
فاصل دریا و دیوار ساخته شده متعلق به مجتمع آموزشی کلارآباد، از هفته جاری آغاز و طی چند روز 

آینده به اتمام خواهد رسید.

کشف ۲۴ ماینر غیرمجاز رمز ارز  در غرب مازندران
کیوان فرح زاد مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق غرب مازندران گفت: در ادامه 
نهضت مبارزه و جمع آوری  برق های غیر مجاز، با پیگیری مستمر همکاران امور توزیع 
نیروی برق  شهرســتان تنکابن و  اداره برق نشتارود و با اشراف و رصد اطلاعاتی 

افرادی که مبادرت به استفاده غیر مجاز از رمز ارز می کردند شناسایی  شدند.
وی افزود؛ با هماهنگی خوب  مقام قضایی و همکاری به موقع نیروی انتظامی تعداد  ۲۴ دستگاه 
ماینر با توان ۴۵ کیلو وات کشف و ضبط و متخلفین جهت رسیدگی و ادامه تحقیقات تحویل نیروی 

انتظامی شدند.

 توسعه صنایع می تواند گامی موثر 
در ایجاد اشتغال پایدار باشد

شهرکرد محمود مولوی: استاندار چهارمحال و بختیاری با تاکید بر اینکه توسعه 
صنایع می تواند گامی موثر در ایجاد اشتغال پایدار باشد، گفت: آمادگی حمایت برای 

اجرای طرح های توسعه فولاد در چهارمحال و بختیاری را داریم.
 غلامعلی حیدری یکم اسفندماه در دیدار با مدیران عامل شرکت های فولاد سفیددشت، فولاد تاراز و 
ورق خودرو در چهارمحال و بختیاری با اشاره به اینکه امروز یکی از مهم ترین موضوعات در استان بحث 
بیکاری است، اظهار کرد: صنایع به خوبی می توانند در راستای ایجاد اشتغال پایدار گام بردارند و صنعت 
فولاد یکی از صنایع بسیار ارزشمند در حوزه تولید و ایجاد اشتغال محسوب می شود.استاندار چهارمحال و 
بختیاری افزود: متاسفانه نرخ بالای بیکاری در این استان موجب شده است تا آمار مهاجرت به استان های 
مجاور به شدت بالا برود، این مسئله آسیب های بسیاری را به دنبال داشت، باید با ایجاد اشتغال پایدار از 
مهاجرت به سایر استان ها جلوگیری کنیم.وی با تاکید بر اینکه توسعه صنایع می تواند گامی موثر در ایجاد 
اشــتغال پایدار باشد، توضیح داد: آمادگی حمایت برای اجرای طرح های توسعه فولاد در چهارمحال و 
بختیاری را داریم، صنایع فولادی می تواند برای افراد به صورت مستقیم و غیر مستقیم اشتغال پایدار ایجاد 
کندحیدری بیان کرد: در اجرای طرح های توسعه فولاد در چهارمحال و بختیاری باید مباحث آمایش 
سرزمین و پیوست عدالت مورد توجه قرار بگیرد تا این طرح ها موجب توسعه و پیشرفت در استان شوند.
استاندار چهارمحال و بختیاری با بیان اینکه بر سر راه تولید و اجرای طرح های توسعه صنعتی در استان 
موانعی مانند زمین مناســب، تخصیص آب، مشکل برق و ... وجود دارد، گفت: می توان برای مشکل 
کمبود آب از پساب استفاده کرد، همچنین کارخانه ها برای حل مشکل سوخت تنها به یک سوخت اکتفا 
نکنند، بلکه سوخت های جایگزین را برای مواقع بحرانی در نظر داشته باشند.وی در ادامه خاطرنشان 
کرد: سرمایه گذارانی که برای سرمایه گذاری در چهارمحال و بختیاری ورود پیدا می کنند، تلاش کنند از 
ظرفیت نیروهای جوان بومی و توانمند بهره ببرند، همچنین صنایع مستقر سرمایه خود را در بانک های 
استان سپرده گذاری کنند تا بتوان از این منابع مالی برای پرداخت تسهیلات اشتغالزایی به مشاغل خرد 
استفاده کردحیدری با اشاره به اینکه حمل بار توسط راه آهن یک روش مطمئن و کم هزینه تر نسبت 
به حمل و نقل بار توسط خودروهای سنگین محسوب می شود، عنوان کرد: سرمایه گذاران می توانند 
برای اجرای پروژه راه آهن چهارمحال و بختیاری مشارکت داشته باشند.استاندار چهارمحال و بختیاری 
در پایان تاکید کرد: خدمت به مردم یک نوع عبادت محسوب می شود، باید با قدرت و کار جهادی در 
راستای حل مشکلات مردم گام برداریم، همچنین صاحبان صنایع در استان بخشی از درآمد خود را به 
بحث های توسعه ای و اقدامات فرهنگی اختصاص دهند.ارباب زاده- مدیرعامل شرکت فولاد سفیددشت 
در شهرستان بروجن با بیان اینکه تلاش شده در سه مجموعه فولادی فعال در استان از ظرفیت نیروهای 

بومی استفاده شود، اظهار کرد: ۹۲ درصد نیروهای شرکت فولاد سفیددشت بومی منطقه هستند.

استاندار آذربایجان شرقی:

۴۸۴۸ درصد شیوه نامه های بهداشتی در استان رعایت می شود درصد شیوه نامه های بهداشتی در استان رعایت می شود
آذربایجان شــرقی – مســلمی : استاندار 
آذربایجان شرقی با اشاره به گزارش دانشگاه 
علوم پزشــکی تبریز مبنی بــر رعایت ۴۸ 
درصدی شــیوه نامه های بهداشتی در مراکز 
عمومی اســتان، گفت: این رقم در شرایط 
فعلی، بسیار پایین و لازم است فعالان همه 
بخش های اداری و عمومی کارکنان و مراجعان 

خود به رعایت پروتکل ها ملزوم کنند.
عابدین خرّم در چهل و هشتمین جلسه ستاد استانی 
مقابله با کرونا، بر اهتمام و اقدام همگانی همه بخش های 
اســتان برای کنترل و مدیریت موج ششم کرونا تأکید 
کرد و با اشاره به اینکه واکسیناسیون، مهم ترین عامل 
جلوگیری از ابتلا و مرگ ومیر ناشی از کروناست، ضمن 
قدردانی از استقبال خوب مردم استان از تزریق واکسن، 
از همه کســانی که به هر دلیل تاکنون واکسن دریافت 
نکرده اند خواست تا هرچه زودتر به مراکز واکسیناسیون 
مراجعــه کنند. وی از زحمات کادر بهداشــت و درمان، 

پزشکان، پرستاران و همه اعضای این ستاد تشکر کرد 
و گفت: متاسفانه با وجود همه تلاش ها، موج ششم کرونا 
آغاز شد؛ البته اگر واکسیناسیون وسیع انجام نمی شد با 
شدت و سرعت تسری سویه امُیکرون، وضعیت به مراتب 
خطرناک تری داشتیم.خرم با بیان اینکه باید از استقبال 
خوب مردم از واکسن کرونا تشکر کنیم، افزود: با توجه 
به اینکه، واکسن بهترین و آسان ترین راه پیشگیری از 
این بیماری اســت، همچنان اصرار داریم افرادی که به 
هر دلیلی از واکسن استقبال نکرده اند هرچه سریع تر به 
مراکز واکسیناسیون مراجعه کنند.استاندار آذربایجان شرقی 
با اشاره به گزارش دانشگاه علوم پزشکی تبریز مبنی بر 
رعایت ۴۸ درصدی شــیوه نامه های بهداشتی در مراکز 
عمومی استان، گفت: این رقم در شرایط فعلی، بسیار پایین 
است و لازم است فعالان همه بخش های اداری و عمومی 
نسبت به الزام کارکنان و مراجعان خود نسبت به رعایت 
پروتکل ها اقدام کنند.وی با اشاره به رشد فزاینده تعداد 
مبتلایان و فوتی های ناشی از کرونا در استان و کشور، 

گفت: برای پیشگیری از خطر و به وجود آمدن مشکل 
برای مراکز درمانی، اقدام جدی و همگانی همه بخش ها 
ضروری است.خرّم درخصوص فعالیت مدارس، دانشگاه ها 
و مراکز آموزشی نیز گفت: با توجه به واکسیناسیون افراد 
بالای ۱۲ سال در استان، تعطیلی مدارس دوره های بالا و 
دانشگاه ها جز در موارد حاد، ضرورتی ندارد و فعالیت های 
آموزشی با رعایت شیوه نامه های بهداشتی ادامه خواهد 
داشت. وی همچنین خواستار تولید محتوای هنرمندانه 
تبلیغی و استفاده از ظرفیت رسانه های بومی و محلی برای 
ایجاد حساســیت و جلب همکاری مردم برای مدیریت 
کرونا شد و گفت: صداوسیما با دعوت از متخصصان و 
تولید برنامه های ثابت تلویزیونی، شرایط بیماری را برای 
مردم تشریح کند. استاندار آذربایجان شرقی همچنین بر 
تقویت کنترل و غربالگری در مرزهای زمینی و هوایی، 
اســتقرار گروه های نظارتی در بازارهــا و مراکز تجاری 
سرپوشــیده و نظارت جدی بر رعایت شــیوه نامه های 

بهداشتی در رستوران ها تاکید کرد. 

اخبار کوتاه 

آذربایجان شرقی – مسلمی : دانشگاه های »شهید 
مدنی آذربایجان«، »صنعتی سهند« و »مراغه« در 
جدیدترین رتبه بندی موسســه »تایمز« در جمع 

برترین دانشگاه های جوان جهان قرار گرفتند.
پایگاه رتبه بندی »تایمز«، فهرست سال ۲۰۲۲ دانشگاه های 
جوان دنیا با قدمتی کمتر از ۵۰ ســال، شامل ۵۳۹ دانشگاه در 
سراسر دنیا را اعلام کرد که بر اساس آن، دانشگاه شهید مدنی 
آذربایجان در رتبه ۱۹۱ ، دانشگاه صنعتی سهند در رده ۱۹۳ و 
دانشگاه مراغه در دانشــگاه های دارای رده ۲۵۱ تا ۳۰۰ جای 

دارند.
سهم جمهوری اسلامی ایران از دانشگاه های جوان و برتر دنیا 

در این رتبه بندی ۳۷ دانشگاه است.
 )ISC( رییس مؤسسه استنادی علوم و پایش علم و فناوری
در این باره اظهار کرد: ۲ دانشگاه علوم پزشکی کردستان با رتبه 
۶۷ و دانشگاه علوم پزشکی مازندران با رتبه ۷۲ دانشگاه های 
اول و دوم ایران و در بین ۱۰۰ دانشگاه برتر دنیا در این فهرست 

هستند.
دهقانی گفت: در رتبه بندی دانشگاه های جوان تایمز ۲۰۲۲، 
تعداد ۱۷۳ دانشــگاه از ۱۹ کشور اســلامی حضور دارند که 
کشورهای ترکیه و ایران به ترتیب با ۴۰ و ۳۷ دانشگاه به لحاظ 
تعداد دانشگاه های حاضر در رتبه بندی، رتبه های اول و دوم را 

دارند و کشور مصر با ۱۷ دانشگاه در رتبه سوم قرار دارد.
وی خاطرنشان کرد: رتبه بندی »تایمز« یکی از مشهورترین 
نظام های رتبه بندی بین المللی است که هر ساله دانشگاه های 

برتر دنیا را بر اساس ۱۳ شاخص عملکردی در قالب پنج معیار 
کلی آموزش، پژوهش، استنادات، درآمد صنعتی و وجه بین المللی 
جهت انجام مقایسه های جامع و متوازن مورد ارزیابی و رتبه بندی 

قرار می دهد.
رییس مؤسســه استنادی علوم و پایش علم و فناوری افزود: 
در ارزیابی دانشــگاه های جوان در رتبه بندی تایمز از سه منبع 
اطلاعاتی شامل اطلاعات حاصل از نظرسنجی ها؛ اطلاعات 
ارائه شده از سوی دانشگاه ها اطلاعات پژوهشی دانشگاه ها در 
پایگاه استنادی اسکوپوس جهت محاسبه شاخص ها و نمرات 

بهره گرفته شده است.
دانشگاه شهید مدنی آذربایجان یکی از دانشگاه های وزارت 
علوم، تحقیقات و فناوری در آذربایجان شــرقی است که در 
رشــته های گوناگون فنی مهندسی، علوم پایه و علوم انسانی 
در مقاطع مخلتف از کاردانی تا دکترا و همچنین پژوهشــگر 

پسادکتری دانشجو می پذیرد.
دانشگاه صنعتی سهند نیز یکی از دانشگاه های صنعتی ایران 
است که در ســال ۱۳۶۹ فعالیت خود را آغاز کرد و هم اکنون 
ســالانه بیــش از ۶۰۰  دانشــجوی ورودی جدید در مقاطع 
تحصیلی کارشناســی به صورت روزانه و شــبانه و چندصد 

دانشجوی کارشناسی ارشد و دکترا می پذیرد.
دانشگاه مراغه نیز یک دانشگاه مادر وابسته به وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری در شهر مراغه  است؛ این دانشگاه در زمینی 
به مساحت ۱۱۰ هکتار احداث شده و متشکل از چهار دانشکده 

کشاورزی، علوم پایه، فنی و مهندسی و علوم انسانی است.

شاهرود- عباسعلی حسین پور:   بنده به طبع شغلم نشریات و نوشته های 
برخی همشهریانم در خصوص شهرداری را در مدت محدود شهرداری احمدی 
شهردار فعلی شاهرود را خوانده بودم، مثلا یکی گفته بود »چرا پروژه های نیمه 
تمام شهرداری بلاتکلیف رها شده است« ولی وقتی از کارشناسان شهرداری 
پیگیری کردم مطمئن شدم نه تنها رکود نداشته بلکه با قوت پیگیری شده ولی 
برخی مشکلات موجود فنی، قانونی و اعتباری سرعت اجرا را کم کرده که آنهم 
به زمان قبل از شهرداری احمدی برمی گردد و با خود گفتم الحق، انصاف نیست 
که این عزیزان انتظار دارند در مدت یکماه حضور احمدی به عنوان شهردار 
شاهرود معجزه شده و به یکباره همه پروژه ها به اتمام برسد آنهم با این سطح 

از گرفتاری های فنی و قانونی!!
یا یکی دیگر از همکاران نوشته بود که کار احمدی در این دوره خیلی سخت است چون در 
دور قبل با عملکرد شهردار اسبق شاهرود مقایسه می شد که )به اذعان این همکار ما( خیلی 
کارنامه موفقی نداشته ولی اینبار با کارنامه حاج محمدعلی مقایسه می شود که پر و پیمان است!! 
پس کارش سخت است!!! سایر نوشته های این نشریه محلی را نیز خواندم و دریافتم که این 
همکار ما از معدود خبرنگارانی است که کار حزبی و گروهی و سیاسی انجام می دهد و چون در 
آستانه انتخابات مجلس قرار داریم از الان به دنبال معرفی کاندیدای مورد نظرش است و بجای 
اینکه از توانمندی های کاندیدای خود بگوید بفکر این است، اگر شهردار موفق و مردمی شاهرود 
قصد داشت از کاندیدای دیگری حمایت کند از همین الان بی اثرش کند )سابقه ای در انتخابات 
شاهرود ثبت شده و همشهریان ما اذعان دارند که خانی نماینده فعلی شاهرود و میامی در روزهای 
آخر با حمایت شخص احمدی توانسته است ورق را به نفع خود برگرداند و بر کرسی نمایندگی 
تکیه زند. از آنجا که این نشریه محلی حدس می زند احمدی از کاندیدای آنها حمایت نخواهد کرد، 
پس بدنبال بی اثر کردن حمایتش در آینده از سایر کاندیداها هستند(. پس این تحلیل عزیزان هم 
چون سیاسی بود به دلم ننشست همانگونه که به دل خیلی از همشهریان دیگرمان نیز ننشسته 
و با ۲۷هزار رای در انتخابات شورای شهر که امری بی سابقه است، ثابت کردند حامی تفکرات 

و نگرش احمدی هستند.
یک شهروند دیگر که از قضا در فضای مجازی دستی بر آتش دارد نیز چندی پیش کلیپی در 
این فضای منتشر کرده و مدعی شده بود که در جلسه احمدی با دانشجویان »اجازه سوال کردن 
به او که یک دانشجوست، نداده اند« ولی من فایل صوتی آن جلسه را گوش دادم، بی انصافی 
شده بود چون همه سوالاتش را پرسیده و جواب تک تک سوالاتش را گرفته بود و با تقطیع فیلم 
جلسه اینگونه وانمود کرده بود که کسی نمی تواند به احمدی انتقاد کند!! یا از او سوال بپرسد، چه 
خوب بود این برادر دینی ما در روزهای ملاقات عمومی به شهرداری می رفت و از نزدیک شاهد 
بود که حتی اگر خواسته ای داشته باشید که در شرح وظایف شهرداری نیست،باز با احترام با شما 
برخورد می شود و در کمال ادب پاسخش را می دهند، کاشکی می دید که برخی همشهریانمان 
با آتشی تند و زبانی گزنده به ملاقات عمومی می آیند و با قلبی آرام و لبی خندان جلسه را ترک 

می کنند حتی اگر جواب رد شنیده باشند.
حرفی با مرم شاهرود؛

شاهرود در شرایط حساسی قرار دارد و این امر می طلبد که مردم آگاهی و بصیرت ایام انتخابات 
شورای شهر را ادامه دهند تا شاهرود در گرداب تصمیمات نادرست نیفتد، خداییش مردم خیلی 
آگاهانه و با بصیرت کامل وارد عمل شدند و در انتخابات شورای اسلامی شهر با رای بی سابقه به 
احمدی ثابت کردند که از خیلی خواص جلوتر هستند و آنها چیزی را در خشت خام می بینند که 

معدودی از خواص مانند برخی همکاران ما، در آینه هم نمی بینند.
پس باید سجده شکر بجای آوریم و قدر مردم خوبمان را بدانیم و امیدوار باشیم که اینبار هم 
مردم به این شعارهای تبلیغاتی انتخابات گوش نداده و مرعوب سیاسی بازی برخی گروه های 
سیاسی نخواهند شد و با حمایت از شهرداری شاهرود اجازه می دهند تا با قدرت و قوت، این راه 
ادامه یابد. ان شاا... آنهایی که بدلیل برخی مصلحت های شخصی و سیاسی نوروز ۱۳۹۹ را به کام 
مردم شاهرود تلخ کردند نیز از این حمایت همه جانبه درس گرفته و همراه با مردم بفکر ساختن 
شهر باشند. این شهر آباد نخواهد شد مگر آنکه  ما خودمان شاهرودی ها دست در دست هم 

کمک کنیم و برای آبادانیش تلاش کنیم.

 سه دانشگاه نوبنیاد آذربایجان شرقی 
در جمع دانشگاه های برتر دنیا قرار گرفتند

 شاهرود برای پیشرفت
 به همدلی بیشتر نیاز دارد
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